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GLADSAXE KOMMUNE 
Børne- og Kulturforvaltningen 
Vadgård Skole 

Skolebestyrelsen 

Referat Skolebestyrelsesmøde 
Tirsdag den 9. marts 

 
kl. 17.15 – 20.00 
 
Via TEAMS 
 

 

 
 
Mødedeltagere: 
 

Formand: Andreas Frey Fletting – til stede 

Næstformand: Karen Westergaard Nielsen – til stede 

Forældrerep.: Kristine Ambæk Rafn – til stede 

Forældrerep: Marie Lund Bendtsen – til stede 

Forældrerep. (suppleant): Pernille Vedersø Bussone – til stede 

Forældrerep: Merete Brøgger - afbud 

Forældrerep: Mie Villadsen – til stede 

Forældrerep.: Jakob Søvndal - afbud 

Medarbejderrep. Marianne Månsson – til stede 

Medarbejderrep. Lene Kristiansen – til stede 

Elevråd: Formand for elevrådet, Emma Skjøth Kyndesen, 8.c – til stede 

Elevråd: Næstformand for elevrådet, Alberte Salmony Toft, 7.a – til stede 

Skoleleder: Ole Hovmand – til stede 

Souschef: Rita Irgens – til stede 

Gæst: Mette Justesen, administrativ leder 

 

 
 

Dagsorden Bemærkninger og bilag 

 Mødeleder: Andreas Fletting 
 

 

1.  Godkendelse af referat fra seneste 
møde 
 

Godkendt 

2.  Fra eleverne. 
 

Det er vigtigt, der er fokus på pauser fra eleverne, der er 
stadig ikke så mange pauser. Der er lange stræk. Der er 
brug for 20-30 min pause om formiddagen og om ef-
termiddagen. 
 

3.  Skolens regnskab 2020 
Skolens budget 2021 
V. Adm. Leder Mette Justesen 

Regnskab 2020 viser et overskud på 2,6 mio. af disse har 
skolen anvendt 2 mio. på inventar, der ikke blev leveret 
inden regnskabsafslutning. Dette beløb er overført til 
dette år. 
Skolen fik lov til at overføre 600.000 kr. til budgettet for 
2021. Disse midler forventes at have en særlig positiv 
indflydelse på skolens økonomi, da skolen i 2021 mod-
tager færre midler som følge af at der er færre elever på 
flere årgange. Budgetmodellen for allokering af midler 
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til skolen er klassebaseret, og på flere årgange er der pt. 
Flere klasser end budgetmodellen allokerer midler til. 
 
Som følge af dette, orienterede ledelsen bestyrelsen om 
at det overvejes at foretage klassesammenlægninger på 
udvalgte årgange, hvor det samlede elevtal er lavere 
end budgetmodellens allokeringsprincipper. Bestyrelsen 
bakkede op om, at ledelsen kunne foretage de disposi-
tioner, som den vurderede var nødvendige for at sikre 
skolens økonomi. 
 
Udkast til budget 2021: 
Budgettet blev gennemgået. Der budgetteres, som det 
ser ud nu, med 500.000 kr. i forventet overskud. 
 

4.  Ny skoleklub. 
Orientering fra skoleforvaltningen 

Punktet udgår, da forvaltningen ikke er nået tilstrække-
ligt langt med projekteringen. 
Der planlægges et nyt møde i uge 15 eller 16. 
 
Der foreslås et nyt møde tirsdag den 20. april. 
 

5.  Kommende møde med BUU Hvilke emner/temaer ønsker bestyrelsen at drøfte med 
udvalget? 
 
Dagsordenspunkter skal fremsende senest 15.4 
Mødet afholdes den 6.5. 
 
Emner: 
Drøfte problemstilling om klassestørrelser, som ændrer 
sig og herefter bør sammenlægges. Det vurderer besty-
relsen som værende hårdt for eleverne. Vi er også af-
ventende i forhold til indskrivning af evt. elever fra m-
klasserne som har ret til at komme ud på skolen. 
 
Ungdomsklubben –  
 
Alle skriver input til Ole, som sammen med Andreas og 
Karen laver et forslag. 
 

6.  Corona – status 
Herunder orientering om 9. klasseprø-
verne til sommer. 
 
V. Ole og Rita 
 

Der er reduceret i antallet af fag til afgangsprøverne. 
Eleverne skal op i mundtlig dansk og mundtlig engelsk 
samt skriftlig dansk, læsning og retskrivning, matematik 
med og uden hjælpemidler, 
 
3 klasser i m-afdeling har været hjemme. Der har ikke 
været smittespredning 
 
Vi poder medarbejdere. Vi har åbnet 4 gange om ugen. 
 
Der kommer flere og flere elever i nødpasning på sko-
len. Der laves særlige programmer for dem. 
 
Der har været afholdt kontaktforældremøde på 5.-9. 
klasse med samtaler om fjernundervisningen og dens 
udfordringer. 
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7.  Meddelelser fra: 
- Ledelsen 
- Formanden 
- Medarbejderrepræsentanterne 
 

Ledelsen: 
i.a.b. 
 
Formanden: 
Positive erfaringer med fjernundervisningen. 
 
Medarbejderrepræsentanter: 
Der er sket en god udvikling. Det er dog tydeligt at der 
er en begyndende metaltræthed. Det fungerer godt 
med mulighed for IT-support på skolen og afhentning af 
materialer. 
Hos de elever, der er i skole foregår meget af dagen 
ude. Eleverne er dygtige til at få situationen til at funge-
re. 
 

8.  Evt. 
 

OBS: Næste møde er den 15. april ændres til den 20. 
april. 
 
 

9.  Kommende dagsorden  
 

Status på ordblindehandleplanen. 
Status på hvordan det går med denne. 
Hvordan har det været i hjemmeskolen? 
Invitere faglig leder, Ninna Breum, samt en læsevejle-
der. 
 

10.  Personale/elever/forældre 
 

 

 
 
 


